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        PROTOKÓŁ Nr II.2019 
 

przebiegu wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Dzielnicy Nowe Miasto 
w dniu 18 lutego 2019 r. 

 
1. Otwarcie obrad 

Wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady Dzielnicy Nowe Miasto odbyło się w siedzibie Urzędu Miasta 
Zielona Góra przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 41. Początek godzina 13.30. 

Posiedzenie Komisji otworzyła i przewodniczyła Sylwia Brońska -przewodnicząca Komisji ds. Integracji 
Samorządowej. 

Przewodnicząca Komisji na podstawie list obecności stwierdziła, że w Komisjach jest wymagane quorum. 
W posiedzeniu Komisji uczestniczyli Radni Dzielnicy Nowe Miasto, p. Krzysztof Kaliszuk- z-ca Prezydenta 
Miasta Zielona Góra p. Sebastian Jagiełowicz - przewodniczący Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto, p. Mariusz 
Zalewski – dyrektor Departamentu Dzielnicy Nowe Miasto, p. Lidia Gryko z-ca Naczelnika Wydziału Oświaty i 
Spraw Społecznych, p. Leszek Klim – dyrektor Komunalnego Zakładu Gospodarczego w Zielonej Górze, p. 
Małgorzata Maśko-Horyza – kierownik Biura Urbanistyki i Planowania, p. Katarzyna Rogowska z Biura 
Ochrony Środowiska, p. Jarosław Szczęsny z Biura Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej, p. Dagmara 
Jamróg z Biura Gospodarowania Odpadami, p. Henryk Kozyra wraz z prezesem Zarządu p. Krzysztofem 
Witkowskim ze spółki Zielonogórskie Wodociągi i Kanalizacja, p. Urszula Zamiatała – kierownik Biura 
Dzielnicy. 
 

2. Uchwalenie porządku obrad 
 

1. Otwarcie obrad. 
2. Uchwalenie porządku obrad. 
3. Zaopiniowanie uchwał w sprawach: 
1) opinii o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Zielona Góra w 2019 roku - druk nr 49; 
2) opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia rodzajów, warunków oraz sposobu przyznawania 
świadczeń pomocy zdrowotnej nauczycielom jednostek oświatowych prowadzonych przez Miasto Zielona 
Góra – druk nr 50;  
3) opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w rejonie cmentarza w sołectwie Drzonków w Zielonej Górze – druk nr 51. 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie obrad. 
 

Po przedstawieniu porządku obrad p. Sebastian Jagiełowicz - przewodniczący Zarządu Dzielnicy 
Nowe Miasto przedłożył kolejne projekty uchwał w sprawach:  

1) opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze (ul. Ochla-Imbirowa) – druk 

nr 52; 

2) opinii o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia Zielonogórskiego Programu Wspierania Edukacji 

Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży- druk nr 53; 

3) opinii o projekcie uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych 
przez mieszkańców sołectwa Łężyca – druk nr 54; 

4) opinii o projekcie uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych 

przez mieszkańców sołectwa Jany – druk nr 55; 

5) opinii o projekcie uchwały w sprawie  przyjęcia "Planu adaptacji do zmian klimatu Miasta Zielona Góra 
do roku 2030" – druk nr 56; 

6) opinii o projekcie uchwały w sprawie częściowego zwolnienia z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi – druk nr 57; 

7) opinii o projekcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz opłaty za pojemnik – druk nr 58; 

8) opinii o projekcie uchwały w sprawie sposobu obliczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na terenie nieruchomości, która w części stanowi nieruchomość, na której zamieszkują 

mieszkańcy, a w części nieruchomość, na której nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne – druk nr 59; 
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9) opinii o projekcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości oraz warunki i tryb składania deklaracji – druk 

nr 60; 

10) opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 
rejonie ul. Przylep-Zakładowa w Zielonej Górze – druk nr 61; 

11) opinii o projekcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie miasta Zielona Góra – druk nr 42; 

12) opinii o projekcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Miasto Zielona Góra – druk nr 62; 

13) opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze 

inkasa, określenia inkasentów i wysokości ich wynagradzania – druk nr 63; 

14) opinii o projekcie uchwały w sprawie likwidacji jednostki budżetowej – Komunalny Zakład Gospodarczy 
w Zielonej Górze – druk nr 64. 

 
Głosowania nad zmianami porządku obrad przeprowadzono w Komisjach:  
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych:  
- za wprowadzeniem projektów uchwał do porządku posiedzenia głosowało - 12 radnych; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej:  
- za wprowadzeniem projektów uchwał do porządku posiedzenia głosowało - 12 radnych; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
-za wprowadzeniem projektów uchwał do porządku posiedzenia głosowało - 14 radnych. 
 
 

Porządek obrad po zmianach 
 
1. Otwarcie obrad. 
2. Uchwalenie porządku obrad. 
3. Zaopiniowanie uchwał w sprawach: 
1) opinii o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Zielona Góra w 2019 roku - druk nr 49; 
2) opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia rodzajów, warunków oraz sposobu przyznawania 
świadczeń pomocy zdrowotnej nauczycielom jednostek oświatowych prowadzonych przez Miasto Zielona 
Góra – druk nr 50; 
3) opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w rejonie cmentarza w sołectwie Drzonków w Zielonej Górze – druk nr 51; 
4) opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze (ul. Ochla-Imbirowa) – druk nr 
52; 
5) opinii o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia Zielonogórskiego Programu Wspierania Edukacji 
Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży- druk nr 53; 
6) opinii o projekcie uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Łężyca – druk nr 54; 
7) opinii o projekcie uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Jany – druk nr 55; 
8) opinii o projekcie uchwały w sprawie  przyjęcia "Planu adaptacji do zmian klimatu Miasta Zielona Góra do 
roku 2030" – druk nr 56; 
9) opinii o projekcie uchwały  w sprawie częściowego zwolnienia z opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi – druk nr 57; 
10) opinii o projekcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz opłaty za pojemnik – druk nr 58; 
11) opinii o projekcie uchwały w sprawie sposobu obliczania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi na terenie nieruchomości, która w części stanowi nieruchomość, na której zamieszkują 
mieszkańcy, a w części nieruchomość, na której nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne 
– druk nr 59; 
12) opinii o projekcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości oraz warunki i tryb składania deklaracji – druk nr 60; 
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13) opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
w rejonie ul. Przylep-Zakładowa w Zielonej Górze – druk nr 61; 
14) opinii o projekcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie regulaminu dostarczania 
wody i odprowadzania ścieków na terenie miasta Zielona Góra – druk nr 42; 
15) opinii o projekcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Miasto Zielona Góra – druk nr 62; 
16) opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze 
inkasa, określenia inkasentów i wysokości ich wynagradzania – druk nr 63; 
17) opinii o projekcie uchwały w sprawie likwidacji jednostki budżetowej – Komunalny Zakład Gospodarczy w 
Zielonej Górze – druk nr 64.  
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie obrad.   

 
3. Zaopiniowanie uchwał 

 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Zielona Góra w 
2019 roku - druk nr 49.  
 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Zielona Góra w 2019 
roku - druk nr 49 przedstawił: p. Jarosław Szczęsny z Biura Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej, 
omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały, celem jest uchwalenie Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt.  

 
 
Radny p. Paweł Towpik- gdzie można zgłaszać wałęsające się psy np. przy szkole w Ochli? 
P. Jarosław Szczęsny - zgłaszać można do schroniska dla zwierząt, na stronie są podane numery telefonów. 
Głos zabrała radna p. Sylwia Brońska- czy kwota wymieniona na realizacje programu będzie podzielona 
równo na trzy jednostki? 
P. Jarosław Szczęsny- ogólna kwota jest na cały program z tej kwoty część przeznaczona jest na schronisko 
dla bezdomnych zwierząt a pozostała według potrzeb danej instytucji. 
 
Głosowanie – druk 49, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
- za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
-za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 14 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna. 
 

* * * 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia rodzajów, warunków oraz 
sposobu przyznawania świadczeń pomocy zdrowotnej nauczycielom jednostek oświatowych 
prowadzonych przez Miasto Zielona Góra – druk nr 50.  
 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia rodzajów, warunków oraz 
sposobu przyznawania świadczeń pomocy zdrowotnej nauczycielom jednostek oświatowych prowadzonych 
przez Miasto Zielona Góra – druk nr 50 przedstawiła p. Lidia Gryko z-ca Naczelnika Wydziału Oświaty i 
Spraw Społecznych, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały, którego celem jest 
doprecyzowanie zasad dotyczących rodzajów, warunków oraz sposobu przyznawania świadczeń pomocy 
zdrowotnej nauczycielom jednostek oświatowych w Mieście Zielona Góra.  

 
Czy dbanie o osoby zatrudnione w oświacie to jest zadanie własne Miasta zapytał radny p. Krzysztof 
Wołczyński ? 
P. Lidia Gryko odpowiedziała, że tak, musimy pomagać nauczycielom, z budżetu zaplanowano na ten rok 
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kwotę 300 tys. 
 
Głosowanie– druk 50, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
- za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
-za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 14 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna. 
 

* * * 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie cmentarza w sołectwie Drzonków 
w Zielonej Górze – druk nr 51.  
 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie cmentarza w sołectwie Drzonków w Zielonej 
Górze – druk nr 51 przedstawiła p. Małgorzata Maśko- Horyza- kierownik Biura Urbanistyki i Planowania, 
omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. Celem uchwały jest  wszczęcie procedury 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie cmentarza w sołectwie 
Drzonków w Zielonej Górze. Dla terenu ograniczonego: 

1) od północy – granica sołectwa Racula; 

2) od wschodu – kompleksem leśnym i ul. Drzonków Rycerska; 

3) od południa –ul. Drzonków- Rotowa i ul. Drzonków-Rajcowska; 

4) od zachodu – ul. Drzonków-Strumykowa i ul. Drzonków- Olimpijska.  

Radny p. Roman Rekut- czy sporządzenie miejscowego planu zagospodarowania tego terenu, że właściciel 
sąsiedniej działki będzie miał możliwość wybudowania się? 
P. Małgorzata Maśko- Horyza- właściciel takiej sąsiadującej działki niestety nie będzie miał możliwości 
zabudowy, gdyż znajduje się ona na terenie obszaru objętego projektem. 
Głos zabrał radny p. Krzysztof Sroczyński zapytał czy jest to działka prywatna, czy Miasto w takiej sytuacji 
planuje wykup tej działki, bo inaczej jest on wyraźnie stratny nie mogąc się nic na niej budować. 
P. Małgorzata Maśko- Horyza- wiadomo, że nie są to tereny na obrzeżach, więc nie sadze by ktoś miał 
zamiar zabudowy, ale jeżeli by się okazało, że ktoś przed połączeniem posiadał już takie plany to Miasto na 
pewno w jakiś sposób będzie chciało zrekompensować takie straty. 
 
Głosowanie – druk 51, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych:    
- za 13 głosów, przeciw 1 głos, wstrzymało się 1 głos– opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
-za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 1 głos – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 1 głos – opinia pozytywna. 
 

* * * 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze 
(ul. Ochla-Imbirowa) – druk nr 52. 
 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze (ul. 
Ochla-Imbirowa) – druk nr 52 przedstawił p. Jerzy Żetecki -  z-ca przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe, 
omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. Celem uchwały jest nadanie nazwy ul. Ochla-
Imbirowa drodze wewnętrznej, stanowiącej współwłasność osób fizycznych, położonej w Zielonej Górze na 
terenie Dzielnicy Nowe Miasto. 
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Pytań nie zgłoszono. 
 
Głosowanie – druk 52, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
-za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej:  
- za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 14 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna. 
 

* * * 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia Zielonogórskiego Programu 
Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży - druk nr 53. 
 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia Zielonogórskiego Programu 
Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży druk nr 53 przedstawiła p. Lidia Gryko z-ca Naczelnika 
Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały.  

Zielonogórski Program Wspierania Edukacji Uzdolnionych Uczniów i Młodzieży skierowany jest do 
szczególnie uzdolnionych uczniów, którzy uczęszczają do szkół na terenie miast Zielona Góra. Szeroko 
rozumiane wsparcie uczniów wybitnie zdolnych, winno być jednym z priorytetów każdego samorządu, dla 
którego dobro człowieka i chęć stworzenia najlepszych możliwości dla jego rozwoju są najważniejsze. 

Przyjęcie Zielonogórskiego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży pozwoli w 
najbliższej przyszłości zmienić uchwałę w sprawie zasad udzielania stypendiów dla uczniów szkół, dla których 
organem prowadzącym jest miasto Zielona Góra. Dzięki wdrożeniu wyżej wymienionego programu uczniowie 
szczególnie zdolni nagradzani będą stypendiami. Program ma również na celu zwiększenie aktywności szkół 
w zakresie organizowania dodatkowego pola do rozwijania talentów swoich podopiecznych, ma on zachęcić i 
motywować dzieci młodzież do nauki, za którą najlepsi nagradzani będą stypendiami. Celem przyjęcia 
programu jest wspierania uzdolnionych uczniów poprzez udzielenie im wsparcia finansowego, a zarazem 
motywowanie ich do dalszego rozwijania swoich pasji, uzdolnień i zainteresowań. Wprowadzenie Programu 
umożliwi ewentualne aplikowanie o środki zewnętrzne na organizowanie różnych form wsparcia dla 
najzdolniejszych dzieci i młodzieży.  

 
Radna p. Klaudia Baranowska- dlaczego aktywność pozaszkolna i ewentualne osiągnięcia nie są 
wpisywane na świadectwo szkolne ? 
P. Lidia Gryko – nie można wpisywać osiągnięć zdobytych poza szkołą, jest to brane pod uwagę przy 
wystawianiu oceny z zachowania, druk świadectwa jest drukiem państwowym i tam jest napisane co może 
być na nim wpisane o tym również decyduje dyrektor szkoły i rada pedagogiczna oczywiście zgodnie z 
rozporządzeniem ministra.  
  
Głosowanie – druk 53, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
-za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej:  
- za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 14 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna. 

* * * 
 
Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Łężyca - druk nr 54.  
 
Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
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mieszkańców sołectwa Łężyca druk nr 54 przedstawił: p. Mariusz Zalewski – dyrektor Departamentu Dzielnicy 
Nowe Miasto, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały, który wyraża opinię w sprawie 
propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Łężyca przyjętych uchwałą nr 
2/2019 Zebrania Wiejskiego w dniu 6 lutego 2019 r. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Głosowanie – druk 54, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
-za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej:  
- za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 14 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna. 
 

* * * 
Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Jany - druk nr 55.  
 
Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Jany druk nr 55 przedstawił: p. Mariusz Zalewski – dyrektor Departamentu Dzielnicy 
Nowe Miasto, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały, który wyraża opinię w sprawie 
propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Jany przyjętych uchwałą 
Zebrania Wiejskiego w dniu 8 lutego 2019 r. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Głosowanie – druk 55, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
-za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej:  
- za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 14 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna. 
 

* * * 
 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie  przyjęcia "Planu adaptacji do zmian 
klimatu Miasta Zielona Góra do roku 2030" - druk nr 56.  
 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie  przyjęcia "Planu adaptacji do zmian klimatu 
Miasta Zielona Góra do roku 2030" druk nr 56 przedstawiła: p. Katarzyna Rogowska z Biura Ochrony 
Środowiska, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. Celem niniejszej uchwały jest przyjęcie 
„ Planu adaptacji do zmian klimatu Miasta Zielona Góra do raku 2030”(MPA). Plan adaptacji do zmian klimatu 
Miasta Zielona Góra do roku 2030 jest częścią projektu Ministerstwa Środowiska realizowanego we 
współpracy z 44 największymi polskimi miastami, w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura  
i Środowisko 2014-2020 pn.: „Opracowanie planów adaptacji do zmian klimatu dla miast powyżej 100 tys. 
mieszkańców”. Rada Miasta Zielona Góra uchwałą Nr LXVII.9678.2018 z dnia 29 maja 2018 r. wyraziła wolę 
przystąpienia do opracowania MPA dla miasta Zielona Góra. 
 
Radny p. Krzysztof Wołczyński – podoba mi się wspieranie energii odnawialnej OZE, ale dlaczego Program 
może obejmować tylko instalacje o mocy powyżej 100kW, nie może on obejmować wszystkich mieszkańców 
Zielonej Góry. 
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Radny p. Roman Rekut zabrał głos stwierdzając, że może źle odczytujemy ten zapis, bo chodzi tu nie takie 
wysokie kryterium, ale przygotowanie i uwzględnienie w wprowadzaniu zmian w Studium uwarunkowań 
terenów produkcji energii odnawialnej o mocy powyżej 100Kw. 
 
Głosowanie – druk 56, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
-za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 1 głos – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej:  
- za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 1 głos – opinia pozytywna. 
 

* * * 
 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie częściowego zwolnienia z opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi - druk nr 57.  
 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie częściowego zwolnienia z opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi druk nr 57 przedstawiła: p. Dagmara Jamróg z Biura 
Gospodarowania Odpadami, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały, Celem podejmowanej 
uchwały jest wsparcie finansowe rodzin wielodzietnych, o których mowa w ustawie o Karcie Dużej Rodziny. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Głosowanie – druk 57, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
-za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej:  
- za 11 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 1 głos – opinia pozytywna. 
 

* * * 
 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz opłaty za 
pojemnik - druk nr 58.  
 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz opłaty za pojemnik 
druk nr 58 przedstawiła: p. Dagmara Jamróg z Biura Gospodarowania Odpadami, omawiając uzasadnienie 
dołączone do projektu uchwały. Celem uchwały jest wybór metody ustalania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenie wysokości stawki tej opłaty oraz opłaty za pojemnik.  
      W projekcie uchwały zaproponowano nową metodę ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi od właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy określoną w art. 6j ust. 1 
ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, zgodnie z którą opłata za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi stanowi iloczyn liczby mieszkańców zamieszkujących daną nieruchomość oraz stawki opłaty. W 
przypadku nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne opłata za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi stanowi iloczyn zadeklarowanej liczby pojemników oraz stawki 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 
Radny p. Paweł Towpik – zapytał czemu podwyżka za wywóz śmieci musi być od razu tak wysoka, nie 
można to było to robić sukcesywnie, dlaczego są różnicowane sołectwa jeżeli chodzi o częstotliwość wywozu 
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śmieci, uważam również, że odbiór śmieci wielkogabarytowych dwa razy do roku jak to ma się w Ochli to 
trochę za rzadko, później są problemy z odbiorem oraz kolejna sprawa czemu w sołectwach jest o wiele 
mniejsza ilość śmietników niż w „starej” Zielonej Górze. 
P. Krzysztof Kaliszuk- z-ca Prezydenta Miasta Zielona Góra- jeżeli chodzi o pierwszą część pytania to jeżeli 
ceny co roku czyli od 7 lat wzrastałyby o 10% to nie wiem czy ludzie byliby bardziej zadowoleni bo dzisiaj 
opłata za wywóz śmieci byłaby o wiele wyższa, a dlatego teraz bo przekształciliśmy się w spółkę, chociażby 
po to by starać się o dalsze środki na zagospodarowanie odpadów, jeżeli chodzi o częstotliwość wywozu 
śmieci w sołectwach ta zasada przyjęta była jeszcze za czasów istnienia gminy i z tego również wynika 
różnica w cenie, jeżeli jakieś sołectwo zachce płacić więcej wówczas będą wywożone dwa razy w tygodniu a 
tym samym dotyczy to wywozu dużych gabarytów im częściej tym drożej. 
Radni poruszyli temat segregacji śmieci co jest również związane z kosztami wywozu, stwierdzili że nie ma w 
uchwale takich właśnie danych co jest największym kosztem: wywóz, segregacja, brak recyklingu z czego ta 
cena wynika może mogłyby być mniejsze podwyżki, zwłaszcza że obowiązek segregowania śmieci w 
przypadku domów, nie jest możliwy w stosunku do mieszkańców bloków. 
P. Krzysztof Kaliszuk- w momencie gdy ukaże się ustawa regulująca te sprawy będziemy wiedzieli jak 
należy postępować w takich przypadkach, na razie bazujemy na tych przepisach, które obowiązują na dzień 
dzisiejszy. 
 
Głosowanie – druk 58, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
-za 10 głosów, przeciw 3 głosy, wstrzymało się 2 głosy – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej:  
- za 10 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 3 głosy – opinia pozytywna; 
 
Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 9 głosów, przeciw 3 głosy, wstrzymało się 2 głosy – opinia pozytywna. 
 
 
Na koniec prowadząca komisje p. Sylwia Brońska poinformowała, iż pozostałe nie omówione projekty 
uchwał zostaną przedstawione na sesji. 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 
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